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 - Svim građanima Starčeva želim srećne predstojeće praznike. Prethodna godina je bila
izuzetno teška, ali se nadam da je naše JKP uspelo da i pored malih sredstava uspešno  
ostvari sve zadatke zbog koga i postoji. Smeće je redovno odnošeno, centar je uvek bio uredan
i sve je funkcionisalo i ako nam je mehanizacija dotrajala. Apelovao bih na sve Starčevce da
redovno izvršavaju plaćanje svojih obaveza kako bi mogli nesmetano da radimo.
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